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Αθήνα, σήµερα στις 16 Οκτωβρίου 2012, ηµέρα Τρίτη και ώρα
18.03’ συνήλθε στην Αίθουσα των συνεδριάσεων του Βουλευτη-
ρίου η Βουλή σε ολοµέλεια για να συνεδριάσει υπό την προεδρία
του Γ’ Αντιπροέδρου αυτής κ. ΧΡΗΣΤΟΥ ΜΑΡΚΟΓΙΑΝΝΑΚΗ.

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Κυρίες και κύ-
ριοι συνάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.

Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις ανα-
φορές προς το Σώµα. 

(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από το Γραµµατέα της Βουλής
κ. Ιωάννη Κεφαλογιάννη, Βουλευτή Ρεθύµνης, τα ακόλουθα:

Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ

1) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Ανώτατη Συνοµοσπονδία Πολυτέ-
κνων Ελλάδος εκφράζει τη διαµαρτυρία του για τα επικείµενα
οικονοµικά µέτρα ιδιαίτερα στις πολύτεκνες οικογένειες, καθώς
και για το θέµα των µετεγγραφών τέκνων πολύτενων οικογε-
νειών.

2) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΛΑΚΙΩΤΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Σητείας Νοµού Λασιθίου
αιτείται να ενηµερωθεί σχετικά µε την πρόθεση ενοικίασης των
νήσων Γκράντες Ήρα και Ελάσα, τα οποία αποτελούν ιδιοκτησία
του Δήµου Σητείας.

3) Ο Βουλευτής Λασιθίου κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΠΛΑΚΙΩΤΑΚΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Σητείας Νοµού Λασιθίου
αιτείται να ενηµερωθεί σχετικά µε την πιθανότητα εγκατάστασης
αιολικού πάρκου στα νησιά Διονυσάδες, τα οποία αποτελούν
ιδιοκτησία του Δήµου Σητείας.

4) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στις απεργιακές
κινητοποιήσεις των εργαζοµένων της Αχαϊκής Τράπεζας.

5) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στο ελάχιστο πε-
ριθώριο που έχουν οι υποψήφιοι επενδυτές για την υποβολή
φακέλων για την εξαγορά του 33% του ΟΠΑΠ.

6) Ο Βουλευτής Επικρατείας κ. ΠΥΡΡΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία  ο Σύλλογος Γονέων του Σχολείου «ΟΜΗ-
ΡΟΣ» της Χειµάρρας εκφράζει τη δυσαρέσκειά του για το επί-
πεδο της εκπαίδευσης που παρέχεται στο ελληνοαλβανικό
σχολείο της Χειµάρρας και αιτείται την άµεση επίλυση των προ-

βληµάτων λειτουργίας του.

7) Η Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΑΣΗΜΙΝΑ ΣΚΟΝΔΡΑ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Καρδίτσας αιτείται την άµεση
εξεύρεση πόρων για την ολοκλήρωση των εργασιών κατασκευής
του κλειστού Γυµναστηρίου του Δήµου Καρδίτσας.

8) Οι Βουλευτές Α’ Θεσσαλονίκης κ. ΘΕΟΔΟΣΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝ-
ΤΙΝΙΔΗΣ και Β’ Θεσσαλονίκης κ. ΕΛΕΝΗ ΓΕΡΑΣΙΜΙΔΟΥ κατέθε-
σαν αναφορά µε την οποία η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλλήλων
Θεσσαλονίκης εκφράζει τη διαµαρτυρία του για την καταστρα-
τήγηση του ωραρίου των υπηρετούντων αστυνοµικών στις διµοι-
ρίες της Διεύθυνσης Αστυνοµικών Επιχειρήσεων Θεσσαλονίκης.

9) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κατέ-
θεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην οικονοµική
βοήθεια των οµογενών προς το ελληνικό κράτος.

10) Η Βουλευτής Καρδίτσης κ. ΑΣΗΜΙΝΑ ΣΚΟΝΔΡΑ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Μουζακίου Νοµού Καρδίτσας αι-
τείται την επιτάχυνση των διαδικασιών έκδοσης  αποφάσεων
προέγκρισης για τη δηµοπράτηση των δύο εντεταγµένων έργων
του Δήµου Μουζακίου.

11) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην ανάγκη
αξιοποίησης του µετρικού δικτύου της Πελοποννήσου.

12) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά επιστολή του
προέδρου του Επιµελητηρίου Αχαΐας προς τον Πρωθυπουργό
για την επαναλειτουργία της Αχαϊκής Τράπεζας.

13) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΕΠΑΜΕΙΝΩΝΔΑΣ (ΝΟΤΗΣ) ΜΑ-
ΡΙΑΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία  η Πανελλήνια Οµοσπονδία
Ιδιοκτητών Κέντρων Ξένων Γλωσσών (PALSO) καταθέτει τις προ-
τάσεις της και αιτείται την επίλυση του ζητήµατος σχετικά µε τη
χορήγηση επάρκειας προσόντων διδασκαλίας ξένων γλωσσών.

14) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αφορά στην απόκτηση
κατασκευαστικού πτυχίου ανώτατης τάξης του οµίλου Μυτιλη-
ναίου µε δυνατότητα συµµετοχής σε δηµόσια έργα.    

15) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΣΥΡΜΑΛΕΝΙΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος του Τοπικού Παραρ-
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τήµατος Κυκλάδων της Περιφερειακής Ένωσης Δήµων Νοτίου
Αιγαίου και Δήµαρχος Σύρου-Ερµούπολης αιτείται την επανεξέ-
ταση της πρόσφατης κυβερνητικής απόφασης για την ιδιωτικο-
ποίηση των Ελληνικών Ταχυδροµείων.

16) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΕΤΡΑΚΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Αγροτικός Σύλλογος Φιλιατρών
Νοµού Μεσσηνίας αιτείται τη διενέργεια φυτοϋγειονοµικών ελέγ-
χων και να συνοδεύονται τα προϊόντα από την ταυτότητά τους
ως το σηµείο πώλησης ώστε να παταχθούν οι ελληνοποιήσεις.

17) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία το οποίο αφορά στην επίλυση θέ-
µατος, της ΠΑΕ Παναχαϊκής.

18) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΠΕΤΡΑΚΟΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  οι Λογιστές-Φοροτεχνικοί και φορείς
της Νοτιοανατολικής Λακωνίας αιτείται την επανεξέταση του θέ-
µατος της λειτουργίας της ΔΟΥ Μολάων µε προοπτική τη συνέ-
χιση της λειτουργίας της.

19) Ο Βουλευτής Αρκαδίας κ. ΟΔΥΣΣΕΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΠΟΥ-
ΛΟΣ κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο Πρόεδρος του Δηµοτικού
Συµβουλίου Τρίπολης Νοµού Αρκαδίας αιτείται τη σύσταση ενός
αυτόνοµου οργανισµού διαχείρισης των πόρων της αυτοδιοίκη-
σης, καθώς και την εξεύρεση νέου τρόπου είσπραξης φορολο-
γικών εσόδων υπέρ των δήµων.

20) Οι Βουλευτές, Νοµού Αττικής κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΤΖΑΣ,
Αχαΐας κ. ΜΑΡΙΑ ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΥ και Α’ Θεσσαλονίκης κ.
ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΤΑΣΟΣ) ΚΟΥΡΑΚΗΣ και κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΑΜΑΝΑΤΙ-
ΔΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπον-
δία Συλλόγων Ειδικού Εκπαιδευτικού Προσωπικού Ειδικής
Αγωγής αιτείται να δοθεί δυνατότητα συµµετοχής του Ειδικού
Εκπαιδευτικού Προσωπικού στην Επιµόρφωση Β’ Επιπέδου στις
Νέες Τεχνολογίες.

21) Ο Βουλευτής Ηλείας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΚΟΝΤΟΓΙΑΝΝΗΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία  η Οµάδα Πρωτοβουλίας Ντοκυµαν-
τεριστών αιτείται την επαναπροκήρυξη του διαγωνισµού του
Υπουργείου Εσωτερικών «Παραγωγή καλλιτεχνικών έργων που
προωθούν την ισότητα των φύλων». 

22) Οι Βουλευτές, Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ
και Ιωαννίνων κ. ΜΙΧΑΗΛ ΚΑΣΣΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία  ο Δήµος Κόνιτσας Νοµού Ιωαννίνων διαµαρτύρεται για τη
σχεδιαζόµενη εκτροπή των πηγών του ποταµού Αώου και τη µε-
ταφορά υδάτων προς τη λίµνη Παµβώτιδα.

23) Ο Βουλευτής Β’ Αθηνών κ. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΠΑΠΑΔΗΜΟΥΛΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία  ο Δήµαρχος Λυκόβρυσης - Πεύ-
κης Νοµού Αττικής επισηµαίνει το πρόβληµα του δήµου σχετικά
µε την πληρωµή  ληξιπρόθεσµων οφειλών και την καταβολή µι-
σθοδοσίας του προσωπικού και θέτει συγκεκριµένες προτάσεις
για την ανακούφιση του δήµου και όλων των ΟΤΑ.

24) Οι Βουλευτές, Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΚΑΡΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥ-
ΛΟΣ και Αιτωλοακαρνανίας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΡΑΪΤΗΣ κατέθεσαν
αναφορά µε την οποία  ο κ. Δηµήτριος Νικολακόπουλος διαµαρ-
τύρεται προς τον ΟΑΕΔ για τη µη πρόσληψή του ως ωροµίσθιος
εκπαιδευτικός στην ΕΠΑΣ Μαθητείας ΟΑΕΔ Πάτρας.

25) Ο Βουλευτής Ηρακλείου κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕΓΚΕΡΟΓΛΟΥ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  αιτείται την άµεση οικονοµική στή-
ριξη του ΟΚΑΝΑ.

26) Ο Βουλευτής Α’ Πειραιώς κ. ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΔΡΙΤΣΑΣ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Ένωση Ναυτών Εµ-
πορικού Ναυτικού  εκφράζει την αντίθεσή της στην πρόθεση της
εταιρείας «ATTICA GROUP» να προχωρήσει στη µείωση των δε-
δουλευµένων αποδοχών στα πληρώµατα όλων των πλοίων, γε-

γονός που συνιστά παραβίαση τόσο της ναυτικής νοµοθεσίας
όσο  και των συλλογικών συµβάσεων εργασίας.

27) Η Βουλευτής Ηµαθίας κ. ΓΕΩΡΓΙΑ ΜΠΑΤΣΑΡΑ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Αθλητικό Σωµατείο «Φίλιππος» Βέροιας
αιτείται την οικονοµική ενίσχυσή του µε την άµεση καταβολή των
οφειλόµενων επιχορηγήσεων.

28) Ο Βουλευτής Κορινθίας κ. ΧΡΙΣΤΟΣ ΔΗΜΑΣ κατέθεσε ανα-
φορά µε την οποία  ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Δερβε-
νίου Νοµού Κορινθίας αιτείται την άµεση ολοκλήρωση του έργου
αποκατάστασης των ζηµιών λόγω καθίζησης στη δυτική παραλία
Δερβενίου.

29) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Σίφνου Νοµού Κυκλάδων  αιτεί-
ται τη χρηµατοδότηση από τους δήµους αστικών µη κερδοσκο-
πικών εταιρειών που υλοποιούν προγράµµατα κοινωνικού
χαρακτήρα.

30) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Κύθνου Νοµού Κυκλάδων εκφρά-
ζει την αντίθεσή της στην αναστολή λειτουργίας της κινητής µο-
νάδας ψυχικής υγείας των Δυτικών Κυκλάδων.

31) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Σίφνου Νοµού Κυκλάδων αιτείται
την επαναφορά του εξεταστικού κέντρου για την απόκτηση του
Κρατικού Πιστοποιητικού Γλωσσοµάθειας στη Μήλο.

32) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Σίφνου Νοµού Κυκλάδων αιτείται
την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των µονάδων αφαλάτω-
σης.

33) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Δήµος Μυκόνου Νοµού Κυκλάδων  αι-
τείται τη στελέχωση της ΔΟΥ Μυκόνου µε επιπλέον προσωπικό.

34) Ο Βουλευτής Κυκλάδων κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΡΗΓΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Ένωση Αστυνοµικών Υπαλλήλων Κυκλά-
δων αιτείται την ενίσχυση της Αστυνοµικής Διεύθυνσης Κυκλά-
δων µε αστυνοµικό προσωπικό.

35) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΜΑΡΙΑ ΚΟΛΛΙΑ - ΤΣΑΡΟΥΧΑ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Δήµος Βισαλτίας Νοµού Σερρών
αιτείται τη στελέχωση της τεχνικής υπηρεσίας και της υπηρεσίας
δόµησης µε επιστηµονικό προσωπικό.

36) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο κ. Γεώργιος Καραγιώργος αιτεί-
ται το διορισµό δασκάλου στην Κοινότητα Κορνβεστχάιµ της
Στουτγάρδης.

37) Η Βουλευτής Σερρών κ. ΜΑΡΙΑ ΚΟΛΛΙΑ - ΤΣΑΡΟΥΧΑ κατέ-
θεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Αµβυκούχων-Αµπελουρ-
γών Νοµού Σερρών εκφράζει την αντίθεσή του στις καταγγελίες
για  δήθεν κακή ποιότητα του παραδοσιακού τσίπουρου και της
τσικουδιάς και προτείνει λύσεις για τον περιορισµό της παράνο-
µης παραγωγής και διακίνησης αποστάγµατος.

38) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Υπαλλήλων ΥΕΘΑ/
ΓΕΣ Νοµού Αχαΐας αιτείται την παραµονή του ΚΕΤΧ (301 Εργο-
στάσιο) στην Πάτρα.

39) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία ο Οδοντιατρικός Σύλλογος Θεσ-
σαλονίκης αιτείται την εφαρµογή δίκαιου και σωστού φορολο-
γικού συστήµατος για τον κλάδο των οδοντιάτρων αλλά και όλων
των ελεύθερων επαγγελµατιών
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40) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Πληροφορικών Ελλάδος
αιτείται την αντιµετώπιση των προβληµάτων που υποβαθµίζουν
την πληροφορική παιδεία και δηµιουργούν πλασµατικές υπερά-
ριθµες θέσεις καθηγητών πληροφορικής.

41) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Συνταξιούχων Ερ-
γατικών Στελεχών Ελλάδος εκφράζει την αντίθεσή της στη
διακοπή της συνδικαλιστικής σύνταξης και παραθέτει τις απα-
ραίτητες διευκρινίσεις.

42) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  οι Πανελλήνιες Οµοσπονδίες Σω-
µάτων Ασφαλείας αιτούνται, µε αφορµή την πρόσφατη επίσκεψη
της καγκελαρίου της Γερµανικής Δηµοκρατίας, την αναθεώρηση
των επικείµενων µέτρων λιτότητας.

43) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία  η Ένωση Ιατρών ΕΟΠΥΥ εκφράζει
την αντίθεσή του στους χειρισµούς της Κυβέρνησης ως προς  τη
λειτουργία του ΕΟΠΥΥ και αιτείται τη σωστή αξιολόγηση των συ-

νεπειών για τους ασφαλισµένους. 

44) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Οµοσπονδία Πολυµελών Οικο-
γενειών µε Τρία Τέκνα Ελλάδος αιτείται τη λήψη άµεσων µέτρων
για την οικονοµική επιβίωση των πολύτεκνων οικογενειών, µε-
ταξύ των οποίων και την αύξηση του αφορολόγητου ορίου.

45) Ο Βουλευτής Αχαΐας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΝΙΚΟΛΟΠΟΥΛΟΣ κα-
τέθεσε αναφορά µε την οποία η Παγκρήτια Συνεταιριστική Τρά-
πεζα καταθέτει τις προτάσεις της για τη βελτιστοποίηση των
αναπτυξιακών νόµων 3299/2004 και 3908/2011 σχετικά µε τα φο-
ρολογικά κίνητρα, τον εκσυγχρονισµό και την ανάπτυξη των επι-
χειρήσεων.

Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ

1. Στην µε αριθµό 138/13-07-2012 ερώτηση των Βουλευτών κυ-
ρίων Διώτη Ηρώς, Μεϊκόπουλου Αλέξανδρου δόθηκε µε το υπ’
αριθµ. 108952/ΙΗ/18-09-2012 έγγραφο από τον Υπουργό Παι-
δείας και Θρησκευµάτων, Πολιτισµού και Αθλητισµού η ακό-
λουθη απάντηση:
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Σηµ. Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της Δ/νσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων)



2. Στην µε αριθµό 323/23-07-2012 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Γεωργιάδη Σπυρίδωνος - Άδωνιδος δόθηκε µε το υπ’ αριθµ.

72942/18-09-2012 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη
απάντηση:
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3. Στην µε αριθµό 407/25-07-2012 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Κοντογιάννη Γεωργίου δόθηκε µε το υπ’ αριθµ. 73847/18-09-

2012 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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Σηµ. Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της Δ/νσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων)



4. Στην µε αριθµό 439/26-07-2012 ερώτηση των Βουλευτών κυ-
ρίων Ξανθού Ανδρέα και Ζαχαριά Κωνσταντίνου δόθηκε µε το

υπ’ αριθµ. 75015/18-09-2012 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας
η ακόλουθη απάντηση:
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Σηµ. Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της Δ/νσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων)



5. Στην µε αριθµό 713/03-08-2012 ερώτηση των Βουλευτών κυ-
ρίων Μοραΐτη Νικολάου και Καραθανασόπουλου Νικολάου δό-

θηκε µε το υπ’ αριθµ. 76694/18-09-2012 έγγραφο από τον
Υπουργό Υγείας η ακόλουθη απάντηση:
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6. Στην µε αριθµό 1396/07-09-2012 ερώτηση των Βουλευτών
κυρίων Δηµαρά Ιωάννη και Αβραµίδη Γαβριήλ δόθηκε µε το υπ’

αριθµ. 1026/18-09-2012 έγγραφο  από τον Υπουργό Εσωτερικών
η ακόλουθη απάντηση:
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ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Κυρίες και κύ-
ριοι συνάδελφοι, εισερχόµαστε στη συζήτηση των

ΑΝΑΦΟΡΩΝ ΚΑΙ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ

Η πρώτη µε αριθµό 1471/10-9-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Ευβοίας του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστε-
ράς–Ενωτικού Κοινωνικού Μετώπου κ. Ευάγγελου Αποστό-
λου προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίµων,
σχετικά µε τις συµβάσεις του ΟΠΕΚΕΠΕ µε ιδιωτικές εταιρείες,
δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και δια-
γράφεται.

Η δεύτερη µε αριθµό 1390/6-9-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
του Βουλευτή Ηρακλείου του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινή-
µατος κ. Βασιλείου Κεγκέρογλου προς τον Υπουργό Εργασίας,
Κοινωνικής Ασφάλισης και Πρόνοιας, σχετικά µε τη λήψη µέτρων
για την ανάσχεση της ανεργίας και µείωση του κόστους διαβίω-
σης, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού
και διαγράφεται.

Η τρίτη µε αριθµό 1120/29-8-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου
της Βουλευτού Επικρατείας των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Τέ-
ρενς–Νικολάου Κουΐκ  προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά
µε τη  δηµιουργία πύλης εισόδου για κρουαζιερόπλοια και ιστιο-
φόρα στο λιµάνι της Πέτρας Λέσβου, δεν θα συζητηθεί λόγω κω-
λύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγράφεται.

Η τέταρτη µε αριθµό 613/33/1-8-2012 ερώτηση και αίτηση κα-
τάθεσης εγγράφων πρώτου κύκλου του Βουλευτή Σερρών του
Λαϊκού Συνδέσµου – Χρυσή Αυγή κ. Αρτέµιου Ματθαιόπου-
λου προς τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τη µεταολυµ-
πιακή χρήση των αθλητικών εγκαταστάσεων των Ολυµπιακών
Αγώνων του 2004, δεν θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου

Υπουργού και διαγράφεται.
Η πέµπτη µε αριθµό 1246/3-9-2012 ερώτηση πρώτου κύκλου

του Βουλευτή Ευβοίας της Δηµοκρατικής  Αριστεράς κ. Δηµη-
τρίου Αναγνωστάκη προς τον Υπουργό Υγείας, σχετικά µε τη βιω-
σιµότητα των Κέντρων Πρόληψης των Εξαρτήσεων και προαγω-
γής της Ψυχοκοινωνικής Υγείας, δεν θα συζητηθεί κατόπιν συ-
νεννοήσεως του κυρίου Υπουργού µε τον κύριο Βουλευτή και
διαγράφεται.

Τέλος, η πρώτη µε αριθµό 1172/68/30-8-2012 ερώτηση και αί-
τηση κατάθεσης εγγράφων δευτέρου κύκλου του Βουλευτή
Μεσσηνίας του Συνασπισµού Ριζοσπαστικής Αριστεράς–Ενωτι-
κού Κοινωνικού Μετώπου κ. Αθανασίου Πετράκου προς τον Υ-
πουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τη µεταφορά από το 2009 στο
εξωτερικό σηµαντικών χρηµατικών ποσών από φυσικά πρόσωπα
και εταιρείες µέσω του ελληνικού τραπεζικού συστήµατος, δεν
θα συζητηθεί λόγω κωλύµατος του κυρίου Υπουργού και διαγρά-
φεται.

Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, οι Βουλευτές κ.κ. Θεοδώρα
Μπακογιάννη και Γεώργιος Παπανδρέου ζητούν ολιγοήµερη
άδεια απουσίας τους στο εξωτερικό.

Η Βουλή εγκρίνει;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ (Χρήστος Μαρκογιαννάκης): Συνεπώς η

Βουλή ενέκρινε τις ζητηθείσες άδειες.
Κύριοι συνάδελφοι, δέχεστε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη

συνεδρίαση;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 18.10’ λύεται η συνε-

δρίαση για αύριο ηµέρα Τετάρτη 17 Οκτωβρίου 2012 και ώρα
10.00’, µε αντικείµενο εργασιών του Σώµατος, νοµοθετική εργα-
σία, σύµφωνα µε την ηµερήσια διάταξη που έχει διανεµηθεί. 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ


